

2024 Bursary Awards Program

Call for applications is now open!

About

The North Eastern Ontario Children's Foundation is proud to provide a number of awards and bursaries annually to deserving youth (17-25 years old) from the Districts of Cochrane and Timiskaming.

This year, there is a total of 8 award categories offered, with 1 category open to the general public and 7 categories available to current or former clients of North Eastern Ontario Family and Children's Services (NEOFACS).

Each category has different eligibility criteria.

Access full details and application forms at
www.neofacs.org/bursary

Deadline

May 31, 2024

Apply Now!



**Awards range in value
from \$250 to \$2,000!**

Programme de bourses d'études 2024

L'appel de candidatures est maintenant ouvert !

À propos

La Fondation pour les enfants du Nord-Est de l'Ontario est fière d'offrir chaque année un certain nombre de prix et de bourses à des jeunes méritants (17 à 25 ans) des districts de Cochrane et de Timiskaming.

Cette année, 8 catégories de prix sont offertes, dont 1 catégorie ouverte au grand public et 7 catégories offertes aux clients actuels ou anciens des Services à la famille et à l'enfance du Nord-Est de l'Ontario (SFENEO).

Les critères d'admissibilité varient d'une catégorie à l'autre.

Pour obtenir tous les détails et les formulaires de candidature, consultez le www.neofacs.org/bourses

Date de clôture

le 31 mai 2024

Postulez maintenant !



La valeur des prix varie de 250 \$ à 2 000 \$!